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بانک مرکزی ابلاغ کرد

شرایطجدیدبرایتأسیسصرافیها
اصلاحیه »دستورالعمل اجرایی تأس�یس، فعالیت و نظارت بر صرافی ها« که چند 

روز پیش در شورای پول و اعتبار مطرح شد و به تصویب رسید، ابلاغ شد.
به گزارش ایس��نا، بانک مرکزی اعلام کرد که بر اس��اس این دس��تورالعمل، حداقل مبلغ 
س��رمایه به منظور تأسیس و فعالیت ش��رکت های صرافی وابسته به مؤسسات اعتباری و نیز 
ش��رکت های صرافی تضامنی در استان تهران و شهرهای بزرگ شامل اصفهان،  اهواز، تبریز، 

شیراز، کرج، مشهد،  قم و ارومیه، ۲۵۰ میلیارد ریال تعیین شده است. 
همچنین در شرکت های صرافی  وابسته به مؤسسات اعتباری، مجموع تعهدات مالی ناشی 
از حواله های صادره به مش��تریان در هر زمان، حداکثر به میزان مبلغ مورد تعهد مندرج در 
تأییدیه هیأت مدیره مؤسسه اعتباری مبنی بر ایفای کامل تعهدات مورد اشاره توسط صرافی  

وابسته خواهد بود. 
علاوه بر این، تأس��یس ش��عبه توسط شرکت های صرافی وابس��ته به مؤسسات اعتباری در 
صورت تأمین س��رمایه برای تأس��یس هر شعبه به میزان ۷۵ درصد حداقل سرمایه مورد نیاز 
برای تأسیس صرافی بر اساس محل استقرار شعبه، دارا بودن حداقل پنج سال سابقه فعالیت 
مجاز، تأیید عملکرد صرافی توس��ط بانک مرکزی و با کس��ب مج��وز از بانک مرکزی ممکن 
خواهد بود.  مضافاً اینکه، ایجاد باجه توسط شرکت های صرافی وابسته به مؤسسات اعتباری 
صرفاً برای انجام عملیات خرید و فروش نقدی ارز به صورت موقت منوط به کس��ب موافقت 

بانک مرکزی، پیش بینی شده است.
از دیگر اهم احکام مقرر در دستورالعمل مذکور آن که؛ از  این  پس تصدی سمت مدیرعامل 
در ش��رکت صراف��ی و تمدید دوره مس��ئولیت وی منوط به أخذ تأییدی��ه صلاحیت از بانک 

مرکزی است. 
ضمن آن که انجام هرگونه عملیات صرافی در بسترهای معاملاتی برخط داخلی و استفاده 
از رمزارزهای استخراج شده داخلی برای واردات، صرفاً بر اساس ضوابط ابلاغی بانک مرکزی، 
امکان پذیر اس��ت و اعطای هرگونه تس��هیلات توسط مؤسس��ات اعتباری به شرکت صرافی 

ممنوع است. 
همچنی��ن آن دس��ته از صرافی های موجود که مدت اعتب��ار اجازه نامه فعالیت آن ها بعد از 
تاریخ ابلاغ این بخشنامه منقضی می شود، حداکثر ظرف دو سال مهلت دارند، شرایط خود را 

با مفاد دستورالعمل جدید تطبیق دهند.

نظری:وضعیتبورسروزبهروزبدترمیشود
یک عضو هیات رییس�ه کمیسیون اقتصادی مجلس ش�ورای اسلامی اقدام وزیر 
اقتصاد در انتصاب رییس جدید سازمان بورس را غیرقانونی خواند و گفت که وضع 
بورس روز به روز بدتر شده و افت شاخص باعث ذوب سرمایه های مردم می شود.

به گزارش ایس��نا، س��ید غنی نظری در جلس��ه علنی مجلس شورای اس��لامی در تذکری 
ش��فاهی به رئیس مجلس گفت: در زمان حضور وزیر راه قصد بیان تذکری را داش��تم که به 
دلیل بی توجهی اجازه بیان تذکر داده نش��د. احس��اس می کنم در مجلس هر کسی ایراد از 
هیات رییس��ه بگیرد برای صحبت وقت می دهند. در س��ال گذشته چندین خطای محرز از 

هیات رییسه را یادداشت کردم که در صورت تکرار، از حق خود عدول نمی کنم.
وی در تذکری دیگر به وزیر اقتصاد و رئیس جمهور گفت: وضع بورس روز به روز بدتر شده 

و افت شاخص باعث ذوب سرمایه های مردم می شود.
علن��ی نظری با بیان این که مردم با دعوت رییس جمهور به بورس آمدند گفت: گفته می 

شود دولت از محل بورس درآمد عظیمی کسب کرده است.
این نماینده مجلس ش��ورای اسلامی اضافه کرد: حقوقی ها باید پاسخگوی عملکردشان در 
برهم زدن بازار بورس باش��ند. نمی شود مردم را با حسن نیت وارد بورس کرد اما ضرر کنند. 
قطعا اقدام س��ریع مجلس در حل معضل سهامداران بس��یار ضروری است که اگر حل نشود 

دولت بعدی با چالش بزرگی روبرو خواهد بود.
نظ��ری در پایان اق��دام وزیر اقتصاد در انتصاب رییس جدید بورس را خلاف قانون خواند و 

گفت: کمیسیون اقتصادی اعمال ماده ۲۳۴ را دنبال می کند.

افزایشچندصددرصدیپروازهایترکیهصحتندارد
س�خنگوی سازمان هواپیمایی کش�وری با بیان اینکه سفر از مبدا ایران به ترکیه 
کاهش یافته اس�ت، گفتک به دلیل نبود مسافر پروازهای که مجوز گرفته اند، انجام 

نمی شوند.
محمد ذیبخش در گفت وگو با خبرنگار ایلنا با اشاره به کاهش مسافر به مقصد ترکیه اظهار 
داش��ت: علی رغم اطلاعات نادرستی که در فضای مجازی منتشر شده، سفر به ترکیه کاهش 

یافته است.
وی ادامه داد: به دلیل کاهش مسافر از ایران بسیاری از مجوزهای پروازی که به ایرلاین های 

داخلی و ترکیه داده شده، عملیاتی نمی شوند.
سخنگوی سازمان هواپیمایی کشوری تاکید کرد: طبق جدول مجوزهای پروازی و پروازهای 
عملیاتی، در هفته س��وم اردیبهشت ماه در حالی که طبق درخواست شرکت های هواپیمایی 
ترک، 72 مجوز پرواز به ترکیه صادر ش��د اما فقط 38 پرواز عملیاتی ش��د. همچنین از 80 

مجوز صادر شده برای شرکت های هواپیمایی داخلی 35 پرواز انجام شد.
ذیبخش ادامه داد: همچنین در هفته آخر اردیبهش��ت ماه در حالی که 80 مجوز پرواز به 
ترکیه به شرکت های داخلی داده شده بود فقط 39 پرواز انجام شد و از 72 مجوز پروازی که 

برای شرکت های هواپیمایی ترکیه صادر شده بود،  47 مورد به پرواز عملیاتی رسید.
وی با تاکید بر اینکه افزایش چند صد درصدی پروازهای ایران به ترکیه صحت ندارد، گفت: 

به دلیل نبود مسافر پروازهای برنامه ای به ترکیه کنسل می شود.
س��خنگوی سازمان هواپیمایی کش��وری تاکید کرد: کاهش تقاضای س��فر به ترکیه باعث 

کاهش قیمت بلیت هواپیما در این مسیر شده است.

مدیرکل دفت�ر امور طرح ه�ای وزارت صمت 
اظهار داش�ت:  کش�ورهای خارجی ب�ه صورت 
مستقیم در اس�تخراج رمزارز در ایران فعالیت 
ندارند، اینها در قالب بنگاه های ایرانی هس�تند 
که س�رمایه گذاری خارجی دارند. هیچ شرکت 

خارجی از ما مجوز نگرفته است.
علیرضا ه��ادی در گفت وگو با خبرن��گار اقتصادی 
ایلن��ا در م��ورد روند صدور مجوز رم��زارز با توجه به 
ممنوعی��ت اس��تخراج رم��زارز تا ش��هریورماه اظهار 
کرد:  ما تابع دس��تور برای توقف فعالیت ها هس��تیم. 
مجوزه��ای م��ا جواز تاس��یس و پروان��ه بهره برداری 
هس��تند؛ وقتی بنگاه��ی پروانه بهره برداری کس��ب 
می کند مجوز فعالی��ت دارد اما الان که بنا به مصالح 
کشور دس��توری آمده که بنگاه های دارای مجوز هم 
اجازه فعالیت نداش��ته باش��د، پس این بنگاه هم باید 

کار خود را متوقف کند.
وی اف��زود:  اما برای صدور مج��وز مزاحمتی ایجاد 
نمی شود. ما می  توانیم مجوزها را صادر کنیم تا برای 
فصلی ک��ه اجازه فعالیت داش��ته باش��ند. فعالیت و 
استخراج رمزارز تا آن زمان متوقف است اما می توانند 
مجوز بگیرند، زیرساخت ها را آماده کرده و تجهیزات 

خود را وارد کنند. بنابراین اگر متقاضی وجود داشته 
باشد، اهلیت و شرایط لازم را هم داشته باشد، مجوز 

صادر می شود اما تا شهریورماه اجازه فعالیت ندارند.

هادی با اشاره به مراحل دریافت مجوز تصریح کرد:  
همه پروس��ه دریافت مجوز در سامانه بهین یاب و به 
صورت الکترونیکی انجام می ش��ود. بعد از بازدید در 

صورتی که مطابق دس��تور العمل ها بوده باش��د، جواز 
صادر می ش��ود. تقاضا تقریبا تثبیت ش��ده و چندان 
تقاضای جدیدی وجود ندارد، بلکه بیشتر تقاضاهایی 
هس��تند ک��ه از قبل درخواس��ت ثبت ش��ده و برای 
دریافت مجوز پیش رفته ان��د. وی افزود: حدود 1۰۰ 
جواز تاسیس داریم که پیشرفت آنها بیش از ۵ درصد 
بوده اس��ت، پیش��رفت آنها باید به 1۰۰ درصد برسد 
که بتوانند پروانه بهره برداری گرفته و فعالیت داشته 
باش��ند. کسی با جواز تاسیس حق فعالیت ندارد بلکه 
تنها می توانند زمین را بگیرند و زیرس��اخت را آماده 
کنن��د. بعد از دریافت پروان��ه اگر این محدودیتی که 
دولت تا پایان ش��هریورماه تعیین کرده به پایان برسد 
اج��ازه فعالیت پیدا می کنند. تاکنون حدود ۲۰ واحد تا 
کنون پروانه بهره برداری دریافت کرده اند. وی همچنین 
بیان کرد: در این مورد اسم سه بنگاه را به ما اعلام کردند 
که اطلاعات یکی غلط اس��ت، یکی از آنها هم ش��رکت 
سرمایه گذاری ایران و چین است که بخشی از سرمایه 
آن ک��ه فکر می کنم حدود ۵۰ درصد باش��د برای یک 
چین��ی و ۵۰ درصد هم برای یک ایرانی اس��ت که در 
رفسنجان مشغول به کار هستند. اطلاعات شرکت دیگر 

هم معتبر نبود و به پروانه منجر نشد.

تعدی�ل انتظ�ارات تورم�ی در ب�ازار مس�کن 
ناش�ی از ثبات بازاره�ای رقیب و در پیش بودن 
انتخابات ریاست جمهوری، منجر به عقب نشینی 
خریداران مسکن ش�ده و معاملات به یک سوم 
وضعیت نرمال رسیده است؛ قیمتها نیز طی یک 
ماه اخیر کاهش تا ۱۰ درصدی را نش�ان می دهد. 
با ای�ن حال یک کارش�ناس می گوید که کاهش 
قیمت خانه در ش�رایطی ادام�ه می یابد که نرخ 

تورم کنترل شود.
به گزارش ایسنا، پس از افت حدود 5 درصدی قیمت 
مسکن ش��هر تهران در دو ماه ابتدایی سال و کاهش 
50 درص��دی معاملات، گزارش��های میدانی از دفاتر 
املاک نیز نش��ان می دهد که در خرداد ماه نیز حجم 
خرید و فروش��ها در مقایس��ه خرداد پارسال به شدت 
کاهش یافته اس��ت. عمده کنش��گران بازار مسکن در 
انتظار ش��رایط انتخابات ۱400 و دولت آینده هستند 
تا بر اساس تصمیمات و سیاست گذاریهای جدید عمل 
کنند. این وضعیت در س��ایر بازارها از جمله ارز و طلا 
نیز دیده می ش��ود و در واقع ریسکهای سرمایه گذاری 
کاهش یافته اس��ت. با این ح��ال از ابتدای خردادماه، 
رصد بازار مس��کن از س��وی متقاضیان بالقوه افزایش 
یافته است. واسطه های ملکی درخصوص وضعیت این 
روزهای بازار مسکن می گویند که از ابتدای خردادماه 
تحرکهایی به منظور آگاهی یافتن از وضعیت کنونی و 
آینده بازار دیده می شود. البته معاملات افزایش نیافته 
و به نظر می رسد متقاضیان، بیشتر برای دستیابی به 
تحلیلی از چشم انداز بازار قصد دارند تا اطلاعات خود 
را افزایش دهند. از سوی دیگر برخی مالکان به دلیل 
ابهامات ایجاد شده در فضای اقتصاد، فروش خانه خود 

را به آینده موکول کرده و فعلا دست نگه داشته اند.
ب��ا این همه، بازار در حالت کلی آرام اس��ت و هیچ 
نوع نگرش تورمی دیده نمی شود. بجز مناطق جنوبی 
که در حال بالانس قیمتی هس��تند و به همین لحاظ 
نرخها اندکی رشد داشته، کلیت بازار به سمت ثبات یا 
کاهش قیمت تمایل پیدا کرده است. با این حال یک 
کارشناس اقتصاد مسکن درباره آینده بازار مسکن در 
س��ال ۱400 می گوید که نمی توان چندان به کاهش 
قیمت خانه دلخوش بود؛ چرا که مسکن نیز مثل تمام 
کالاها از ت��ورم عمومی تبعیت می کن��د و می بینیم 
که نرخ تورم در اردیبهش��ت ماه به 4۱ درصد رسیده 

است.

یک کارشناس: افت قیمتها نشان داد سیر صعودی 
نمی تواند تا همیشه ادامه یابد

مهدی س��لطان محمدی � کارش��ناس بازار مسکن 
� درب��اره تحلی��ل خ��ود از وضعیت کنون��ی این بازار 
می گوید: دو کاهش 3.۱ درصد و ۱.8 درصدی قیمت 
مس��کن در تهران طی دو ماه گذش��ته نشان داد که 
س��یر صعودی نمی تواند تا همیشه ادامه داشته باشد. 
هم اکنون در بازارهای ارز، طلا و مس��کن، برداشت به 
حباب شده است. بنابراین خیلی از فروشندگان به این 
نتیجه رسیده اند که دیگر نباید صبر کرد و واحدهای 

خود را عرضه کرده اند.
وی اظهار کرد: در عین حال نوسانات یکی دو درصد 
نمی تواند معنادار باش��د. بخصوص اینکه ش��اخصهای 
آماری در ایران نماینده درستی از تغییرات بازار نیست؛ 
زیرا بر اس��اس میانگین تمام معاملات ارایه می ش��ود. 
روش درست این اس��ت که آیتمهایی همچون نوساز 
یا قدیمی بودن، متراژ، کیفیت، منطقه مدنظر و غیره 
باید لحاظ شود. فرض کنیم در یک ماه گذشته حجم 
معاملات واحدهای نوس��از کاه��ش یافته و معاملات 
آپارتمانهای قدیمی افزایش داش��ته است. واضح است 
که در چنین وضعیتی منحنی قیمت به سمت پایین 
می رود اما به این معنا نیست که قیمتها شکسته شده 
اس��ت. س��لطان محمدی با بیان اینکه کاهش قیمت 
باید ادامه دار باشد گفت: اگر بخواهیم برداشتی قطعی 
از قرار گردن بازار در مس��یر نزولی داشته باشیم باید 
آمارها چند ماه متوالی کاهشی شود. واقعیت این است 
که هم اکنون بازار دچار تردید شده و سیر افزایشی که 
در گذش��ته بوده تداوم نداشته است. بیشترین انتظار 
این است که بازار از تعادل نسبی برخوردار شود. شاید 
قیمتها مقداری تعدیل شود ولی فشار تورمی، منحنی 
را به س��مت بالا خواهد برد. البته اگر افزایش رخ دهد 

کمتر از تورم خواهد بود.

 دبی�ر کمیت�ه علم�ی اولین همای�ش بین 
المللی توسعه صادرات صنایع پلیمری گفت: 
ایران با دارا بودن س�هم ۵ درص�دی از بازار 
پلیمری پاکس�تان، تنها ح�دود ۱۰۳ میلیون 
دلار صادرات محصولات پلیمری و پلاستیکی 
به کش�ور پاکس�تان دارد و رتبه ششم را در 

این بازار دارد.
به گزارش ایسنا،رضا توفیقی، در نشستی خبری 
 GDP با بیان اینکه صنعت پلیمر ایران ۱.5 درصد
کش��ور را به خود اختصاص داده است، اظهار کرد: 
این در در حالی است که 3.۶ درصد اشتغال ایران 
در این صنعت اس��ت و این مسئله نشان می دهد 
که صنعت پلیمر یک صنعت اش��تغال زا محسوب 

می شود.
وی اف��زود: یک��ی از مهمتری��ن مش��وق ها برای 
فعالان صنعت پلیمر، موافقتنامه های دو جانبه یا 
چندجانبه ایران است و ما تلاش می کنیم ظرفیت 
های چنین موافقتنامه هایی را برای فعالان صنعت 

پلیمر تشریح کنیم.
توفیقی با اش��اره به امض��ای موافقتنامه تجارت 
ترجیح��ی بی��ن ی��ران و اوراس��یا گف��ت: در این 
موافقتنامه بیش از ۶0 درصد اقلام مورد توافق دو 
طرف، مربوط به صنایع پلیمری و پلاس��تکی است 
و این فرصت مغتنمی است تا فعالان صنعت پلیمر 
ایران سهم صادرات محصولات پلیمری کشور را در 

بازار 4.5 میلیارد دلاری اوراسیا بالا ببرند.
وی ادام��ه داد: در حالی ک��ه واردات محصولات 
پلیمری در بازار اوراس��یا س��الانه ب��ه 4.5 میلیارد 
دلار می رس��د، سهم ایران از این بازار حدود ۶00 

میلیون دلار است.

دبیر کمیت��ه علمی اولین همای��ش بین المللی 
توس��عه صادرات صنایع پلیمری همچنین به بازار 
2 میلیارد دلاری محصولات پلیمری در پاکس��تان 
اش��اره ک��رد و گفت: ای��ران با دارا بودن س��هم 5 
درص��دی از ب��ازار پلیمری پاکس��تان، تنها حدود 
۱03 میلیون دلار ص��ادرات محصولات پلیمری و 
پلاس��تیکی به کشور پاکس��تان دارد و رتبه ششم 
را در ای��ن بازار دارد؛ در حالی که کش��ور چین از 
فرصت های این بازار اس��تفاده کرده و نخس��تین 

صادرکننده محصولات پلیمری به پاکستان است.
وی اف��زود: یکی از راهکارهای توس��عه صادرات 
محصولات پلیمری به پاکس��تان این اس��ت که در 
جریان بازنگری موافقتنامه تجارت ترجیحی با این 
کش��ور، محصولات پلمیری نیز ش��امل تخفیفات 

تعرفه ای شوند.
همچنین مس��عود جمالی- مس��ئول کمیسیون 
ص��ادرات انجمن ملی صنایع پلیم��ر ایران در این 
نشس��ت از برگ��زاری اولین همایش بی��ن المللی 
توس��عه صادرات صنایع پلیم��ری در روزهای ۱4 
و ۱5 تیرماه س��ال ج��اری خب��ر داد و گفت: این 
همایش در چهار محور معرفی ظرفیت ها، بررس��ی 
بازارهای هدف و شناسایی بازارهای جدید، آشنایی 
با قوانین و شناسایی چالش ها و نقش تشکل ها در 

توسعه پایدار صنایع پلیمری برگزار می شود.
وی افزود: در سالهای گذش��ته همواره صادرات 
صنایع پلیمری در ردیف های اول تا سوم صادرات 
غیرنفتی کش��ور بوده و این ظرفیت وجود دارد که 
ب��ه فعالان این عرصه، مس��ئولان و م��ردم، میزان 
موفقیت در صادرات پلیمری کش��ور را اعلام کرده 
و در جهت توس��عه این بازار پرپتانس��یل در قالب 
برگ��زاری همایش ه��ای تخصصی، اطلاع رس��انی 

کنیم.
مسئول کمیس��یون صادرات انجمن ملی صنایع 
پلیمر ایران از برگزاری نخس��تین مراسم تجلیل از 
صادرکنن��دگان پویای صنای��ع پلمیری خبر داد و 
گفت: این مراس��م تجلی��ل از صادرکنندگان فعال 
ای��ن عرصه، در جری��ان برگ��زاری اولین همایش 
 بی��ن المللی توس��عه ص��ادرات صنای��ع پلیمری

 برگزار می شود.

بازارمسکنآراماست سهماندکایرانازبازار۲میلیارددلاریپلیمرپاکستان

نای�ب رئیس کان�ون انجمن صنف�ی مرغداران گوش�تی گفت: 
مرغداران مرغ هایشان را با نرخ مصوب عرضه می کنند اما اینکه 
همین مرغ ها با قیمت مصوب به دس�ت مردم نمی رس�د نش�ان 
دهنده این اس�ت که در مسیر کشتارگاه تا واحدهای صنفی قطعا 

تخلف و سودجویی رخ می دهد.
حبیب اس��دالله نژاد در گفت وگو با ایسنا در پاسخ به اینکه چرا قیمت 
مرغ همچنان رو به افزایش اس��ت، گفت: در ح��ال حاضر مرغداران مرغ 
هایش��ان را با قیمت مصوب یعنی ۱7هزار و ۱00 تومان درب کشتارگاه 
تحوی��ل می دهن��د و این موضوع ب��رای ما نیز جای س��وال دارد که در 
کشتارگاه و بعد از آن چه اتفاقی می افتد که قیمت مرغ افزایش می یابد؟ 
وی ادامه داد: البته ممکن است برخی از مرغداری ها با توجه به توافقات 
خود با کش��تارگاه ها 500 توم��ان به قیمت مرغ اضاف��ه کنند ولی این 

مقدار هم باعث گرانی مرغ نمی ش��ود. نایب رئیس کانون انجمن صنفی 
مرغداران گوش��تی اضافه کرد: نبای��د مرغ در بازار برای مصرف کنندگان 
بیش از نرخ مصوب 24هزار و 900 تومان عرضه شود. اگر در جایی بیش 
از نرخ مصوب مرغ فروخته می شود مصداق بارز گرانفروشی است و لازم 

است دستگاه های نظارتی برخوردهای لازم را انجام دهند.
وی با بیان اینکه بایستی نظارت های بیشتری از کشتارگاه تا واحدهای 
صنفی فروش مرغ صورت بگیرد، گفت: قیمت تمام شده فعلی مرغ بیشتر 
از قیمت مصوب اس��ت، زیرا هزینه مولفه های تولید افزایش یافته است.  
اما تولیدکنندگان ش��رایط را تحمل کرده اند و با وجود ضرر و زیان، مرغ 
هایش��ان را با همان قیمت مصوب وارد بازار می کنند. اینکه همین مرغ 
با قیمت مصوب به دس��ت مردم نمی رسد نش��ان می دهد که در مسیر 

کشتارگاه تا واحدهای صنفی قطعا تخلف و سودجویی رخ می دهد.

نایب رئیس کانون انجمن صنفی مرغداران گوشتی مطرح کرد
مرغ با قیمت مصوب عرضه می شود

صدورمجوزبرایاستخراجرمزارزادامهخواهدداشت

رییس س�ازمان برنامه و بودجه کش�ور از 
فراهم ش�دن مقدمات لازم برای استخدام 
۸۶۰ نیروی جدید در سازمان جنگل ها خبر 

داد.
به گزارش ایسنا، محمد باقر نوبخت در نشستی 
که در س��ازمان جنگل ها، مرات��ع و آبخیزداری 
کشور برگزار شد، اظهار کرد: برنامه ما این است 
که با برگرداندن بخش��ی از درآمدهای سازمان 
جنگل ه��ا به این س��ازمان، منابع اعتباری آن را 

تامین کنیم.
وی افزود: درخواس��ت س��ازمان جنگل ها این 
اس��ت که برای اجرای پروژه ه��ای آبخیزداری و 
آبخوان داری در شش ماهه نخست سال حداقل 
50 درصد اعتبارات تخصیص پیدا کند. ما نیز در 

این زمینه همکاری مساعد را خواهیم داشت.
نوبخ��ت ادامه داد: از س��ویی دیگر س��ازمان 
جنگل ه��ا درخواس��ت تخصیص کام��ل بودجه 

طرح ه��ای حفاظ��ت و صیان��ت در برابر حریق 
را داش��ت. بای��د به ای��ن نکته توج��ه کنیم که 
این س��ازمان برای پیش��گیری از حریق نیازمند 
اس��تفاده از  فناوری های نوین اس��ت و در کنار 

این به نیروی انسانی مجهز نیاز دارد.
نوبخ��ت در پایان گفت: بر این اس��اس باتوجه 
به ش��روع آتش س��وزی های جنگلی در کش��ور 
تجهی��زات نیروهای ش��اغل و داوطلبان مردمی 

نیز تقویت می شود.

رییس اتحادی�ه واردکنن�دگان دارو از نهایی 
ش�دن خرید و واردات واکس�ن کرونا از س�وی 

بخش خصوصی خبر داد.
ناص��ر ریاحی در گف��ت و گو با ایس��نا، اظهار کرد: 
خوش��بختانه با پیگیری های انجام ش��ده، س��رانجام 
س��ازمان غذا و دارو، نام��ه مجوز لازم ب��رای واردات 
واکس��ن کرونا از س��وی بخش خصوصی را صادر کرد 
و به این ترتیب شرکت دریافت کننده مجوز نسبت به 
گشایش ال سی و انتقال منابع مالی برای واردات این 
واکسن اقدام خواهد کرد تا در کوتاه ترین زمان ممکن 
به کشور برسد. وی درباره نوع واکسن خریداری شده 
از س��وی بخش خصوصی نیز گفت: در گام نخس��ت 
یک میلیون دوز واکسن آسترانزکا خریداری شده که 
به کش��ور وارد خواهد شد. در گام بعدی که بلافاصله 
پس از این قرارداد پیگیری می شود، سه میلیون دوز 
واکسن سینوفارم چین خریداری می شود که البته به 

شرط حمل مقطعی، مذاکرات بر سر آن ادامه دارد.
عضو هیئت رییس��ه اتاق بازرگانی تهران ادامه داد: 

ب��ا توجه ب��ه اینکه احتمالا در آینده نزدیک واکس��ن 
ایرانی کرونا نیز عرضه خواهد ش��د، ما این ش��رط را 
برای واکس��ن چینی گذاشتیم تا در صورتی که دولت 
تغییر نظر داد یا سیاس��ت دیگری اجرایی ش��د، تمام 
این واکسن بالاجبار به کشور وارد نشود و فقط بخشی 
از آن را وارد کنی��م. ریاحی درباره زمان بندی واردات 
این واکس��ن به کشور نیز بیان کرد: آمادگی داریم که 
تمام یک میلیون دوز واکس��ن آس��ترازنکا را به شکل 
یک جا به کش��ور وارد کنیم، اما این بسته به ظرفیت 
و شرایط وزارت بهداش��ت خواهد بود. در صورتی که 
شرایط برای دریافت چند مرحله ای فراهم باشد نیز ما 
در ابتدا ۱00 هزار دوز و سپس در قالب محموله های 
200 تا 250 هزار دوزی این واکسن ها را وارد خواهیم 
کرد. به گزارش ایسنا، بخش خصوصی چند هفته قبل 
خبر از نهایی ش��دن خرید شش میلیون دوز واکسن 
کرونا و واردات آن به کشور داده بود که پس از گمانه 
زنی ه��ای ف��راوان به دلیل ص��ادر نش��دن مجوزها و 

عملیاتی نشدن فرایند، واردات آن رسما متوقف شد.

نوبخت خبر داد
استخدام۸۶۰نیرویجدیددرسازمانجنگلها

وارداتواکسنتوسطبخشخصوصی
نهاییشد
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